
 

 

Norges Kaninhopperes Landsforbund 

Referat fra styremøte 6/24 

 
 

Dato: 21.02.2024 

Sted: Google Meet 

Til stede: 
Nina Almås Svee, Aina Magnus, Victoria Eriksen, Mari Myksvoll, 

Amalie Sofie Spange, Pia Amundsen 

Forfall: Marianne Wikdahl 

Møteleder: Nina Almås Svee 

Referent: Aina Magnus 

 

Sak nr. Sak 

1 

Endre ordlyd for antall dommersamlinger: 

Teamet for mulighet å avholde dommersamling flere enn én gang i året 

diskuteres, og om det skal sendes inn forslag for årsmøte med endring. 

2 

Søknad om Norgesmesterskap: 

Styret har mottatt søknad fra 2 klubber om å avholde NM. Søknaden 

godkjennes og svar sendes tilbake 

3 

Øvre aldersgrense i elite-klasse: 

Saken diskuteres videre fra forrige gang og det som har blitt diskutert på 

forum. Det skal utarbeides et forslag om et dokument knyttet til dette etter 

å ha fått innhentet informasjon, også skal saken diskuteres videre når dette 

er på plass 

4 
Import av kanin: 

Styret har mottatt en søknad om import av en kanin, som godkjennes. Svar 



sendes tilbake til søker. 

5 

Henvendelse om reposting: 

Styret har mottatt en e-post i forbindelse med en reposting, som 

diskuteres på møte. 

6 

Avleggelse av dommerprøve: 

Styret har mottatt en søknad om å få avlagt en dommerprøve. Saken skal 

behandles ferdig på forum. 

7 

Arkivering og vedtaksføring av saker på forum: 

Enighet om å gjøre dette for sakene som det gjelder. Temaet for sakene 

fortsettes å arbeides med i styret. 

8 

Skuttliproblemer: 

Problem med kanin som er blitt importert, hvor eier eller forbundsadmin 

ikke kan endre kaninen. Saken løser seg på møte etter litt gransking i 

Skuttli, og dette noteres ned for fremtiden. 

9 
Julekalender: 

Dokumentet/rapporten jobbes fortsatt med 

  


